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فیلم »جاده خاکی« اولین نمایش جهانی 
خود را در بخــش »دو هفتــه کارگردانان« 
هفتاد و چهارمین جشــنواره فیلم کن تجربه 

خواهد کرد.
به گزارش ایســنا، در فاصلــه چند روز به 
آغاز هفتاد و چهارمین جشــنواره فیلم کن، 
نشریه اسکرین اقدام به معرفی ۲۰ فیلم مهم 
این رویداد ســینمایی از میان آثار بخش.ی 
رســمی و جنبی کن کرده کــه فیلم ایرانی 
»جاده خاکی« به نویســندگی و کارگردانی 
پناه پناهی فرزند جعفر پناهی نیز یکی از این 

آثار منتخب است. 
»جاده خاکی« که اولین ساخته پناه پناهی 
محسوب می شود، امسال در بخش »دو هفته 
کارگردانان« کن رونمایی می شود و همچنین 

یکی از ۳۱ فیلمی اســت کــه فرصت رقابت 
برای کسب جایزه دوربین طلای بهترین فیلم 
اول جشنواره کن امسال را نیز خواهد داشت. 
اســکرین در توصف فیلم »جاده خاکی« 
نوشــته اســت: »پناه پناهی که پیش از این 
در فیلم »۳ رُخ« ســاخته پــدرش به عنوان 
تدوینگر حضور همکاری داشــت، اولین فیلم 
بلند خود را با عنوان »جاده خاکی« در مقام 
نویســنده و کارگردان ســاخته که روایتگر 
داستان ســفر جاده ای و پر هرج و مرج یک 

خانواده در یک چشم انداز ناهموار است. 
حســن معجونــی، پانته آ پناهــی.، رایان 
سرلک ، امین سیمیار  و بهرام ارک بازیگران 
اصلــی این فیلم هســتند و امیــن جعفری 
فیلمبــردار باتجربه ایرانی که پیش از این در 

فیلم.یی چون »۳ رُخ« و »قصیده گاو سفید« 
همکاری داشته، فیلمبرداری »جاده خاکی« 

را نیز بر عهده داشته است. 
مدیریت  به  دریمز«  »ســلولوئید  کمپانی 
هنگامه پناهی پخش بین المللی فیلم »جاده 

خاکی« را بر عهده دارد. 
امســال فیلم »سال طوفان ابدی« ساخته 
جعفر پناهی و چند کارگردان شــناخته شده 
بین المللــی نیز در بخش نمایــش.ی ویژه 

جشنواره کن به روی پرده خواهد رفت. 
هفتاد و چهارمین دوره جشــنواره کن نیز 
از ۶ تا ۱۷ جولای )۱۵ تا ۲۶ تیر( و با حضور 
»اسپایک لی« کارگردان آمریکایی به عنوان 
رئیس هیــات داوران بخــش رقابتی برگزار 

خواهد شد

»جاده خاکی« در فهرست ۲۰ فیلم مهم کن به انتخاب اسکرین

 خشــایار اعتمادی با اعــلام خبر راه انــدازی تلویزیون 
خصوصی موسیقی گفت: در دوران خوانندگی با بی مهری های 
فراوانی مواجه شدم. همکارانم به جای حمایت از من ساکت 
شدند تا خشایار اعتمادی کله شود و یک رقیب کمتر داشته 

باشند. در صورتی که شکست من، شکست همه ما بود.
شــرایط موســیقی پاپ در ســال های اخیر به گونه ای 
اســت که فعالان این حوزه نســبت به از دست دادن بیش 
از پیــش مخاطبان حرفه ای موســیقی هشــدار می دهند. 
داشــتن نگاه صرفا تجاری و حمایت از خوانندگان تازه کار 
و بســتن قراردادهای یکطرفه و ناعادلانه با آنها از مهم ترین 
مســائلی اســت که موســیقی پاپ را با چالش های جدی 
مواجه کرده اســت. گردش مالی این هنر-صنعت به جای 
اینکه برای ارتقای آن هزینه شــود، تنها نصیب چند دلال 
و تهیه کننده خاص می شــود. خشــایار اعتمادی از اولین 
خوانندگان موسیقی پاپ بعد از انقلاب است که در اعتراض 
به شرایط حرفه موسیقی، دو سال قبل از خوانندگی حرفه ای 
خداحافظی کرد. پیرامون شرایط امروز موسیقی پاپ ایران و 
فعالیت های تازه این هنرمند، هنر آنلان با او گفتگو کرده که 

بخشی از آن را در ادامه می خوانید.
آقای اعتمادی، شــما تقریباً دو سال پیش از خوانندگی 
حرفه ای خداحافظی کردید. با توجه به اینکه در روزهای آتی 
دولت جدیدی ســر کار می آید، آیا فکر می کنید شرایط به 
سمتی می رود که شما مجدداً به سمت این حرفه برگردید؟

بحث من، بحث شــخصی بوده و ربطی به تغییر دولت ها 
ندارد. سی سال زندگی ام را در خوانندگی حرفه ای گذرانده ام 
و کنــار گذاشــتن این حرفه برای خودم ســخت بوده ولی 
دلایل بســیار زیادی برای ایــن کار دارم. یکی از دلایلم به 
این برمی گردد که موســیقی رایج، موســیقی مطلوب من 
نیست. تولیدکنندگان و منتشرکنندگان روندی را پی گرفته 
بودند که باعث شد موسیقی روند نزولی وحشتناکی را طی 
کنــد. در واقع ما در حال از دســت دادن مخاطب حرفه ای 
بودیم. البته شــاید همه این موارد اشــتباه بود و آثار من با 
اقبال عمومی مواجه نمی شــد. باید بگویم شخصا نه شرایط 
آزاردهنده را تحمل می کنم نه خودم را تحمیل می کنم که 
بخواهم آزاردهنده باشم. اصولاً وقتی تصمیمی می گیرم ابتدا 
همه چیز را از جنبه های مختلف ســبک و سنگین می کنم. 
وقتی وارد این حرفه شدم، ۲۳ سالم بود و ورود بسیار سخت 
بود. آن موقع می دانســتم می توانم این سوء تفاهم را بردارم. 
من اولین نفری بودم که برای باز شدن مسیر موسیقی پاپ 
به صورت رســمی در ایران تلاش و دوندگی کردم. ســایر 
بچه ها شــب ها در خانه من جمع می شدند تا ببینند نتیجه 
دوندگی های من چه شده است. اولین کسی بودم که آلبوم 

منتشر کردم. قبل از من در تلویزیون تلفیق پاپ و کلاسیک 
و پاپ و ســنتی وجود داشت ولی پاپ جدی وجود نداشت. 
شرایط امروز نسبت به آن دوره تغییرات زیادی کرده است.

اکنون به چه کاری مشــغول هســتید؟ هنــوز دغدغه 
موسیقی دارید و برای اعتلای آن تلاش می کنید؟

در حــال حاضر تصمیم دارم یــک هلدینگ فرهنگی و 
هنری در ســطح بالا راه اندازی  کنــم. مجوز یک VOD را 
گرفته ام که مرکز فعالیت آن روی موســیقی است. واقعیت 
این اســت که تلویزیون یک خــرد جمعی می خواهد و من 
بــه تنهایی نمی توانــم این فعالیت را انجــام بدهم. یکی از 
بزرگ ترین مشکلات ما، رســانه و تربیت تهیه کننده است. 
شما اگر یک تهیه کننده خوب گزینش کنید، آن تهیه کننده 

می تواند برای اعتلای موسیقی تلاش کند.
بنابراین تلویزیونی که عــرض کردم فقط متعلق به من 
نیســت، بلکه متعلق به همه است و همه باید در آن حضور 
پیدا کنند. من مجوز این تلویزیون را برای خودم نگرفته ام. 
چرا که یک صفحه اینســتاگرام هم از سرم زیاد است، چون 
دیگر فعالیتی ندارم. هدفم از ایجاد و راه اندازی این تلویزیون، 
شأنیت بخشیدن دوباره به موسیقی است. ما باید دوباره به 
سال های ۱۳۷۳-۱۳۷4 برگردیم تا بستری ایجاد و کارهای 
خوب و بامحتوا ساخته شــود. از پوشش، جوشش، گویش 
و پویش یک آرتیســت گرفته تا نوع ســاختار موزیکال آن 
تعلیم داده شود. ما در این مملکت اعجوبه های خوبی داریم 
که در انزوا قرار می گیرند و این شــرایط، موجب افسردگی 

آن ها می شود. بنابراین همه باید حضور داشته باشند و کمک 
کنند.

رســانه های جدی و خوشــفکر باید فکــر کنند که این 
تلویزیون متعلق به خودشــان اســت و تهیه کنندگان هم 
باید بیایند یک خط فکری جدید بگذارند. ما مشکل رسانه 
داشتیم و حالا با یاری همه می توانیم این مشکل را برطرف 
کنیم. سازمان صداوسیما همیشه با نشان دادن ساز مشکل 
داشــته است. البته برای این موضوع همیشه نمی توان افراد 
یا مدیرانی را که در صدا و ســیما حضور دارند زیر ســوال 
برد، چــون قوانینی در آنجا وجود دارد که دســت آن ها را 
برای تصمیم گیری باز نمی گذارد. گاهی برخی مدیران واقعاً 
حمایت کرده اند ولی از یک جایی به بعد دیگر دســت آن ها 

نبوده است.
حالا به تلویزیون خصوصی مجوز داده اند و امیدوارم این 
تلویزیون با همدلی و همبستگی و بدون هر بغض و کینه ای 
که بزرگ ترین آفت بین اهالی موســیقی است، بتواند یک 
تلویزیون موفق در حوزه موسیقی باشد. امیدوارم نگاه دولت 
جدید هم یک نگاه مثبت و خوبی نسبت به موسیقی فاخر 
باشد. شــما چه زمانی که مجوز موسیقی اولین آلبوم پاپ 
را گرفته ایــد و چه الآن که در حــال راه اندازی یک پلتفرم 
در حوزه موســیقی هستید، همواره سعی کردید جریان ساز 
باشید ولی به هر ترتیب، موسیقی در این سال ها با مشکلاتی 
مواجه شده و سطح آن تغییر کرده و به سمت دیگری رفته 
اســت. در صورت ایجاد چه شــرایطی امکان دارد دوباره به 

حرفه خوانندگی بازگردید؟
اکنون در حرفه موسیقی ۵ میلیون نفر فعال هستند که 
از هنرجو تا خواننده و... شــامل می شود. اما خوانندگی من 
دلیل جریان ســازی برای این پنج میلیون نفر در این عرصه 
نبوده است. آن مجوزها، تعامل ها و گمانه زنی هایی که منجر 
به صدور مجوز نهایی برای فعالیت موسیقی پاپ بود، منجر 
به این قضیه شــد که آن هم به خلقیــات و روحیه تعاملی 
و شــهامت و جسارت من برمی گشــت. من صرفاً خواننده 
نیستم و تهیه کننده هم بودم. من در دوره آنالوگ، ۱۰ آلبوم 
موسیقی تولید کردم. ۲۳ سالم بود که آلبوم »دلشوره« را با 
حضور افراد نامدار تولید کردم. قبل از آن ســه، چهار کار در 
صدا و ســیما خوانده بودم. سال ۷۲ به صدا و سیما مراجعه 
کردم و پس از دو سال جنگیدن، سال ۷4 کارم پخش شد. 
پــس از آن هم ۹ آلبوم دیگر تولید کردم. زمانی که همه به 
فکر پول درآوردن بودند تا خانه بخرند، من خانه می فروختم 
تــا آلبوم تولید کنم. من از جیب خودم هزینه کردم و برای 

تولید موسیقی گذاشتم.
اگر بخواهم به سوال شــما برگردم و آن را جواب بدهم، 
باید بگویم با وجود فراز و نشیب های زیادی که در آن برایم 
به وجود آمد، تاثیرگذار بودم. در داخل کشور کم لطفی های 
زیــادی به من شــد که دل من را می شکســت. همیشــه 
جریان محور بودم و دنبال این نبودم که سهمی بردارم. بعد 
از من هر کدام از بچه ها که آمدند، خدا را شکر می کردم که 
موسیقی دوباره شــکل گرفت. نگاهم به این بود که من به 
تنهایی نمی توانم سیبل همه جریانات باشم. امیدوارم تعداد 
بیشتر از این باشد و ما بتوانیم به صورت زنجیر کنار هم قرار 
بگیریم تا بادبادکی به نام موســیقی پاپ آن بالا پرواز کند. 
برگشتن من به عنوان خواننده نمی تواند به این جریان کمکی 
کند. شاید برگشتن من به عنوان یک تهیه کننده بتواند بیشتر 
کمک کند تا سکوهایی برای پرتاب آدم های موثر ایجاد کنم. 
همه سعی کنند که نگاه شخص محوری و پرُ از منیت کنار 
گذاشته شود. اکنون مجوز یک موسسه چندمنظوره فرهنگی 
هنری را از وزارت ارشاد گرفته ام که شامل ۱۳ پروانه است و 

چهار تای آن به موسیقی مربوط می شود.
یکی از معضلات بزرگی که ما در تلویزیون داشــتیم این 
بود که ساز اجازه نمایش نداشت. حال چه اشکالی دارد که ما 
در تلویزیون خودمان موسیقی بدون کلام و اجراهای ارکستر 
سمفونیک را داشته باشــیم. کاری که ما می خواهیم انجام 
دهیم کار سنگینی است. اصولاً کار شبکه داری کار سنگینی 
است. ما قطعاً به لحاظ رعایت موازین هم مشکلاتی خواهیم 
داشت چون این طور نیست که روی کار ما نظارت نکنند. در 

نهایت امیدوارم اتفاقاتی خوبی رخ دهد.

در گفت وگو با خشایار اعتمادی مطرح شد

راه اندازی تلویزیون خصوصی موسیقی برای اجراهای زنده
حامد قریب 

فروش نقاشی »پیکاسو« که در کمد پیدا شد
پــس از خبــر کشــف تابلو 
مسروقه »پیکاســو« خبر به 
دیگری  اثر  رســیدن  فروش 
از این هنرمند که مدت ها از 
نظرها پنهان شده بود، منتشر 
شد. به گزارش ایسنا و به نقل 
از نشــنال، یک تابلو نقاشی 
منســوب به »پابلو پیکاسو« 

نقاش برجسته اسپانیایی که ۵۰ سال در کمد خانه ای در آمریکا نگهداری شده 
بود در یک حراجی به فروش رفت. امضایی که بر روی این تابلو نقاشی قرار دارد 

نشان می دهد این اثر به سال ۱۹۱۹ تعلق دارد. 
ابعاد این نقاشــی که »زنی با لباس قهوه ای« نام دارد،  4۰ در 4۰ ســانتی متر 
گزارش شده است. این نقاشی در نهایت در یک حراجی به قیمت ۱۵۰هزار دلار 
فروخته شد. هویت خریدار و فروشنده مشخص نیست اما فروشنده در بیانیه ای 
اعلام کرد این نقاشــی به همراه چندین تابلو نقاشی دیگر به مدت ۵۰ سال در 
کمد خانه ای که از یک فرد علاقه مند به هنر به ارث برده، قرار داشته است. اخیرا 
نیز پلیس یونان از کشف تابلو نقاشی مسروقه »پیکاسو« که حدود یک دهه پیش 
از بزرگترین گالری دولتی این کشــور ربوده شده بود خبر داد. این اثر یک تابلو 
نقاشی سبک کوبیسم اســت که چهره یک زن را به تصویر می کشد و در سال 

۱۹4۹ توسط »پیکاسو« به یونان هدیه شده بود.

جشنواره فیلم کوتاه تهران دروازه ورود به اسکار شد
مدیرعامل انجمن ســینمای جوانان ایران 
از پذیرش جشــنواره فیلم کوتاه تهران به 
عنوان یکــی از دروازه های ورود به آکادمی 
اسکار خبر داد. به گزارش ایسنا، سیدصادق 
موسوی در نشســتی که صبح شنبه، ۱۲ 
تیرمــاه به صــورت مجازی برگزار شــد، 
بیان کرد که اخیرا اعلام شــده جشــنواره 
بین المللی فیلم کوتاه تهران از این پس به 

عنوان یکی از جشنواره های فیلم کوتاهی خواهد بود که شرایط حضور در اسکار 
را بــرای برگزیدگانش به همراه دارد و به اصطلاح Oscar Qualified شــده 

است. 
اوبا اشاره به اینکه سی وهشتمین دوره جشنواره بین الملی فیلم کوتاه تهران اواخر 
مهرماه امسال برگزار خواهد شد، افزود: در حال حاضر بیش از ۱۰ هزار فستیوال 
در حوزه صنعت تصویر در دنیا برگزار می شوند که البته بسیاری از آن ها معتبر 
نیســتند و در این بین جشــنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران جایگاه معتبری 
دارد، اما آن طور که باید شناخته شده نیست. هرچند تا امروز هم آن را می توان 
مهم ترین جشــنواره فیلم کوتاه غرب آسیا دانســت.  وی بیان کرد:  اواخر هفته 
گذشته اعلام شد که جشنواره فیلم کوتاه تهران یکی از دروازه های ورود به اسکار 
شــده، این در حالی است که در آسیا جشنواره های کمی چنین افتخاری دارند 
و مثلا در شــمال آفریقا فقط مصر و در آسیا ژاپن، کره جنوبی، سنگاپور و هند 
از جمله های کشورهایی با جشنواره های واجد شرایط اسکار هستند. موسوی با 
بیان اینکه جشنواره فیلم کوتاه تهران تنها فستیوال رایگان است، گفت:  با برظرف 
شدن مشکلات پرداخت هزینه، ما نیز ثبت نام رایگان را کنار خواهیم گذاشت و 
مثل تمام فستیوال ها هزینه ثبت نام دریافت می کنیم که از آن طریق هزینه های 

جشنواره هم تامین خواهد شد.
وی یاداور شد: در دنیا  ۱۲۷ جشنواره واجد این شرایط ورود به اسکار هستند و 
جشنواره فیلم کوتاه تهران تنها فستیوالی است که با قواعد خودش کار کرده و 

این امتیاز را بدست اورده است. 
در حال حاضر تمام قواعد برای ما ارسال شده و مثلا هر فیلمی که جایزه بزرگ 
را بگیرد با معرفی نامه جشنواره مستقیم وارد لیست اسکار می شود. براین اساس 
در بازه زمانی اول تا ۱۵ اکتبر باید اسامی برگزیدگان را به آکادمی اعلام کنیم. به 
گفته موسوی جشنواره امسال فیلم کوتاه تهران تا ۱۵ مرداد همچنان در بخش 

ملی ثبت نام می پذیرد و تاکنون بیش از ۲۷۲ فیلم ایرانی ثبت نام کرده اند. 

مستند ایرانی در فهرست ۱۲ تایی »کارلووی واری«
فیلم  المللی  بین  جشــنواره 
کارلوی واری، مســتند ایرانی 
»سرنوشت« را به عنوان یکی 
از ۱۲ فیلم بخش »فیلم های 
معرفی  تولیــد«  دســت  در 
ایسنا، پنجاه  کرد. به گزارش 
و پنجمیــن جشــنواره فیلم 
کارلــووی واری، مهــم ترین 

رویداد سینمایی مرکز و شرق اروپا فهرست فیلم های سینمایی داستانی و مستند 
راه یافته به بخش »پروژه های در حال تولید« این رویداد  را اعلام کرد.  ۱۲ پروژه 
از جمله  مستند سینمایی »سرنوشت« به کارگردانی یاسر طالبی و تهیه کنندگی 

الهه نوبخت و یاسر طالبی برای کسب جایزه بهترین پروژه  رقابت می کنند.

حکایت تعطیلی دوباره تئاتر 
و وضعیت مبهم جشنواره دانشگاهی

جامعه تئاتــری، هفته خود 
تعطیلــیِ چند  با خبــر  را 
بــاره تئاتــر آغاز کــرد اما 
در ایــن میــان جشــنواره 
تئاتر دانشــگاهی، شــرایط 
صبــح  دارد.  پیچیده تــری 
عمومی  روابط  ابتــدا  امروز 
مجموعــه تئاتر شــهر خبر 

تعطیلی اجراهای این مجموعه را به دنبال قرمز شــدن وضعیت تهران اعلام 
کرد و قادر آشــنا مدیر کل هنرهای نمایشــی هم به ایسنا گفت: »به دنبال 
مصوبه پیشــین ستاد ملی مقابله با کرونا، هر زمان که وضعیت شهری قرمز 
شود، تئاتر به صورت خودکار در آن شهر تعطیل خواهد شد و دیگر نیازی به 
ابلاغیه یا اطلاعیه تازه ای نیست. بر همین اساس فعالیت سالن های نمایشی 
در تهران و دیگر شــهرهای قرمز تا اطلاع ثانوی تعطیل اســت و شهرهای 
نارنجــی و زرد می توانند به فعالیت های نمایشــی خــود ادامه بدهند.« این 
تعطیلی هرچند برای همه ســالن های تئاتر و گروه های نمایشی که آثارشان 
در حال اجرا یا تمرین بوده، شــرایط ســختی را ایجاد می کند، در این بین 
جشنواره تئاتر دانشگاهی، وضعیت خاص تری هم دارد. سید مجتبی جدی، 
دبیر این جشنواره درباره تازه ترین تصمیم های ستاد برگزار کننده این رویداد 
هنری به ایســنا گفت: با توجه به شــرایط خاص تهران و بعد از مشورت با 
وزارت علوم به این نتیجه رسیدیم که فعلا فروش بلیت نمایش های جشنواره 
را متوقف کنیم. به همین دلیل پیش فروش بلیت دو روز آینده متوقف شده 
ولی اجراهای امروز، شــنبه، ۱۲ تیر ماه روی صحنه می روند. او ادامه داد: در 
حال حاضر وزارت علوم مشــغول نامه نگاری با ستاد ملی مقابله با کروناست 
تا بهترین تصمیم را بگیریم که کمترین آســیب را برای جشنواره به همراه 
داشته باشد. جدی با اشاره به شرایط خاص این جشنواره افزود: ما در کوران 
برگزاری جشــنواره ایم و درمیانه آن به سر می برم و امیدوارم بتوانیم تصمیم 
شایسته ای درباره جشــنواره بگیریم. او درباره احتمال ارایه آثار این دوره از 
جشــنواره فقط برای هیات داوران نیز گفت: این هم یک پیشنهاد است که 
فقط داوران، نمایش های جشــنواره را ببینند ولی باید بیشتر بررسی کنیم و 
به ارزیابی دیگر گزینه ها هم بپردازیم. دبیر جشــنواره تئاتر دانشگاهی پیش 
از این اعــلام کرده بود که امکان ارایه آثار این جشــنواره به صورت آنلاین 
وجــود ندارد چراکه ایــن نمایش ها ویژه اجرای فیزیکی طراحی شــده اند . 
ضمن اینکه امکانات لازم برای اجراهای آنلاین را نداریم. با شروع همه گیری 
کرونا، ســالن های تئاتر و ســینما تاکنون چندین بار تعطیل شده اند و این 
تعطیلــی هرچند در این مقطع برای آنان عادی شــده، آنان امیدوار بودند با 
انجام واکسیناســیون، بتوانند به شرایط عادی نزدیک شوند و از این وضعیت 
بلاتکلیف رهایی پیدا کنند. اما شــواهد امر نشان می دهد که این امیدواری 
چندان محلی از اعراب ندارد و این در حالی است که فعالیت های جمعی در 
بعضی از کشورها آغاز شده که نمونه بارز آن، برگزاری بازی های فوتبال جام 

ملت های اروپاست که با حضور تماشاگران در ورزشگاه ها انجام می شود.

خبر 

گزارش 

»شــانون لــی« بــا انتقــاد از صحبــت.ی اخیر 
»تارانتینــو« درباره پــدرش عنوان کــرد از این که 
سفیدپوســتان.لیوودی تلاش می کنند به من بگویند 

پدرم چه کسی بوده خسته شده است.
به گزارش ایسنا، »شانون لی« دختر »بروس لی« 
اسطوره ســینمای رزمی با انتشــار مطلبی در.لیوود 
ریپورتر به صحبت.ی اخیر »کوئنتین تارانتینو« پاسخ 
داد که در یک مصاحبــه جدید ضمن دفاع مجدد از 
نحوه به تصویر کشیدن »بروس لی« در فیلم »روزی 
روزگاری در.لیوود« اظهار کرده که »بروس لی« هیچ 

احترامی برای بدلکاران.لیوودی قائل نبوده است. 
»شــانون لی« که پیش از این و در ســال ۲۰۱۹ 
برای بــه ارائه تصویری منفی و جنجالی از پدرش در 
فیلم »روزی روزگاری درلیوود« از منتقدان سرسخت 
»تارانیتنــو« بود، در این باره توضیــح داد: »واقعا از 
مردان ســفید پوســت در لیوود خســته شده ام که 

تــلاش می کنند به من بگویند بروس لی چه کســی 
بوده اســت! چرا تارانتینو به گونه ای رفتار می کند که 
گویی پدرم را می شناخته و از او متنفر بوده است. این 
خیلی عجیب اســت چرا که او هرگز با پدرم ملاقاتی 
نداشته است. گرچه نیاز به اشاره کردن ندارد که آقای 
تارانتینو در فیلمش »بیل را بکش« از لباس مشــابه 
بروس لی برای یکی از شــخصیت.ی اصلی استفاده 
کرد و بسیاری این موضوع را ادای احترامی به بروس 
لی تصور کردند اما جالب اینجاست که آقای تارنتینو 
هیچ اســمی از پدرم نبرد«. »شــانون لــی« که تنها 
فرزند بازمانده از »بروس لی« اســت در مطلب خود 
تاکید کرده اســت که سفیدپوستان در لیوود پدرش 
را فــردی مغرور توصیف می کنند در حالی که درکی 
از ایــن موضوع ندارند که شــرایط کار به عنوان یک 
فرد چینی در.لیوود دهه ۱۹۶۰ و ۱۹۷۰ چگونه بوده 
اســت. فرزند بروس لی در انتهای مطلبش نیز اضافه 
می کند: »آقای تارانتینو شــما مجبور نیستید بروس 
لی را دوست داشــته باشید و واقعا این موضوع برای 
من اهمیتی ندارد، شما فیلم.یتان را شاختید و ظاهرا 
اکنون در حال تبلیغ کتاب اتان هســتید، اما به دلیل 
احترام به فرهنگ و تجربه ای که از آن درکی ندارید، 
از شــما می خواهم از اظهار نظر بیشتر درباره بروس 
لی دست بردارید و درباره تاثیرات منفی صحبت.یتان 
بیشــتر فکر کنید چرا که دنیای امروز به درگیری و 

نزاع بیشتر و قهرمانان فرهنگی کمتری نیاز ندارد.«

فیلم ســینمایی »مجبوریم« تازه ترین ساخته رضا 
درمیشیان در یازدهمین حضور جهانی خود در سی  و 
ششمین جشنواره فیلم مونز بلژیک به نمایش درخواهد 
آمد.  به گزارش ایســنا، سی و ششمین جشنواره بین 
المللی مونز از تاریخ  ۹ تا ۱۶ جولای )۱۸ تا ۲۵ تیر( در 
بلژیک برگزار می شود و فیلم »مجبوریم« در بخش ویژه 
حقوق بشــر این رویداد سینمایی به روی پرده می رود. 
»مجبوریم« پیش از این سه جایزه اصلی بهترین فیلم، 
بهترین تماشاگران و بهترین فیلم هیات داوری نتپک ) 
شبکه ارتقای سینمای آسیاوپاسیفیک( را در جشنواره 
آســیاتیکای رم را به خود اختصاص داده اســت. تمام 
فیلمبرداری »مجبوریم« در نود جلسه در صد لوکیشن 
در تهران انجام شده که از این میان بخش عمده ای از 
آن در جنوب شــهر تهران فیلمبرداری شده است اما 
همچون فیلم.ی گذشــته درمیشیان از شمال شهر تا 
جنوب شــهر را در برمی گیــرد. در این فیلم پر بازیگر 
نســل.ی مختلف بازیگران زن حضور دارند.  بازیگران: 
فاطمه معتمدآریا ، نگار جواهریان، پارسا پیروزفر، بهمن 
فرمــان آرا، پردیس احمدیه، مجتبی پیــرزاده ، بابک 
کریمی ، همایون ارشادی ، پریوش نظریه ، رضا بهبودی، 
احمد حامد، مریم بوبانی، راموناه شاه، هوشنگ قوانلو، 
مسیح کاظمی ، ســپیده علی محمدی، غزل شجاعی، 
خورشــید چراغی پور، مهدی نصرتی، رویا بختیاری، 
محمد رضا مالکی، محمد حیدری، نســیم جمشیدی، 
محسن خویینی، حامد رحیمی نصر، حسین مسلمی، 

سیامک ادیب، یگانه ظرافتی، نازی خاتمی ، شراره رنجبر، 
یاسمین پازوکی ، حسام زارع مقدم ، مهناز کرباسچیان، 
حیدر طلوعی نیا، سید داود مرتضوی ، سهیل قناعتی، 
فرهاد ریش سفیدی، بشیر ادریسی، سعید اکبری، علی 
بلوردی و... با حضور: ژاله علو کیهان کلهر )موسیقی(، 
عبدالله اســکندری )طــراح گریم( ،.یــده صفی یاری 
)تدویــن(، محمد رضا دلپاک )طراحی و ترکیب صدا(، 
نظام الدین کیایی )صدابردار(، آیین ایرانی )فیلم بردار(، 
گلناز گلشــن )طراح لباس(، امیرحسین حداد )طراح 
صحنــه(، فواد بوربور )مدیر تولید(، فرید ناظر فصیحی 
)جلوه.ی ویژه بصری(، حمیدرضا غفارزاده )دستیار اول 
کارگردان(، مینا ســنگ سفیدی )برنامه ریز( و نوشین 
جعفری )عکاس( از عواملی هستند که درمیشیان را در 
تولید فیلم همراهی کرده اند. پخش کننده بین المللی 
این فیلم مســتقل.ی ایرانی )محمــد اطبایی( و تهیه 

کننده آن رضا درمیشیان است.

»مجبوریم« در جشنواره »مونز« بلژیکحمله دختر »بروس لی« به تارانتینو

هجدهمین شــماره مجله ادبی »چامه« ویژه شــمس 
لنگرودی منتشر شد.

به گــزارش ایســنا، در معرفی این مجله آمده اســت: 
دوماهنامه ادبی »چامه« در این شماره به سراغ شعر و شور 
شمس لنگرودی رفته  تا دریابد در فکر و فن او چه می گذرد. 
محمدصادق رحمانیان، مدیر و سردبیر این دوماهنامه ادبی 
در مطلبی با عنوان از »سربستگی به سرراستی« گفته است: 
»شــمس لنگرودی، در مجموعه شــعرها و رمان ها و آثار 
موســیقیایی خود به همان فکر اولیه اش وفادار بوده است. 
محمد شمس در مورد هنر و ادبیات یک ایده  کلی دارد و آن 

این است که او به دنبال شرح خویشتن است.«
همچنین در این شــماره و در بخش »شــعر زمان« که 
ضیاءالدین خالقی آن را سرپرستی می کند، شعرهای تازه ای 
از این شاعران را می خوانیم: ایرج صف شکن، سیدمحمدرضا 
روحانی،  علی عبداللهی، رجب افشنگ، ابراهیم کارگرنژاد، 
یاســین نمکچیان، مصطفی مرتضــوی، حمیدرضا اکبری 

شروه، امید واقف، محمد اسماعیل دخت، مریم علی اکبری، 
حیاتقلی فرخ منش، کوثر شیخ نجدی، محسن حسینخانی و 

حامد معراجی.
در بخش داستان نیز بررسی داستان امیرحسین چهل تن 
را مهــدی میرابی مینابی به عهده گرفته اســت. ســاحل 
رحیمی پور، نیما غارثی فرد، الهام جوادی  فرد، مهرو پیرحیاتی 
و مجتبی بنی اسدی نام هایی هستند که داستان های آنان در 

این شماره چاپ شده است.
بخشی از داستان امیرحســین چهل تن: »توی پله های 
پانسیون بهبهانی هیچ کس نبود، چندان از پله ها بالا رفتیم 
که هیاهوی خیابان به کلی قطع شد. در آخرین پاگرد مردی 
از پشــت پیشــخان بیرون آمد و ما را به اتاق صد و نوزده 
راهنمایی کرد، به گمانم از لباس های نظامی  و دوربینی که 
استوار نقوی به شانه داشــت فهمیده بود برای چه به آنجا 

آمده ایم.«
در بخــش ویژه نامه این »چامه«، با تــلاش ضیاءالدین 

خالقی، در فصل های گفت وگو، جســتارها، شعرهای تازه ای 
از شــمس لنگرودی و شعرهایی که به او تقدیم شده، آماده 
و آراسته شده است. صادق رحمانی طی مصاحبه مفصلی از 
شمس لنگرودی زوایای مختلف زندگی و هنر او را واکاویده 
اســت. سیدعلی صالحی نیز مطلب تازه ای را با نام »شمس 
در لغت یعنی ماه« به او تقدیم کرده اســت. در بخشــی از 
یادداشت سیدعلی صالحی چنین آمده است:»به شعر شمس 
که می رسیدم نفس عمیقی می کشیدم و کلماتش را تک تک 
می تکاندم که چیزی از آن بیفتد مثل روشنایی، شوق، و یک 

حس پر از آفرین.«
در همین بخش، یک سخنرانی از علی محمد حق شناس 
درباره شــمس لنگرودی انتخاب و چاپ شده است. نقدها 
و یادداشــت هایی از عباس صفاری، حافظ موسوی، شهاب 
مقربین، بهاءالدین مرشــدی و محســن آریاپاد به نگارش 
درآمده اســت. رحیــم چراغی، نصرت الله مســعودی، رضا 
بروســان، کاظم رســتمی، علی اصغرغفاری، نادر نیک نژاد 

شــیجانی، محمّد اسماعیل دخت، احمد زاهدی لنگرودی و 
حامد معراجی شعرهایشــان را به شمس لنگرودی تقدیم 

کرده اند.

انتشار مجله »چامه« ویژه شمس لنگرودی


